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در نشستی با حضور معاون پیشگیری ستاد مرکزی مبارزه با قاچاق
 کالا و ارز  عنوان شد؛ 

راه اندازی کارگروه ارتقاء سلامت 
اداری، پیشگیری و مقابله با قاچاق

 کالا و ارز در منطقه آزاد کیش

اقتصاد کیش -    نخستین جلسه کارگروه مقابله با قاچاق کالا و ارز با هدف کاهش 
و حذف بستر های احتمالی ورود کالای قاچاق به کیش برگزار شد.

به گزارش اقتصاد  کیش، در جلسه ای که در مرکز همایش های بین المللی کیش 
برگزار شد ، هندیانی معاون پیشگیری ستاد مرکزی مبارزه با قاچاق کالا و ارز در این 
جلسه تغییر نگرش و نگاه مناسب درباره مناطق آزاد، تصویر سازی خوب خارج از حیطه 
گردشگری، ایجاد تفکر طراحی مفهومی از سوی دبیرخانه شورای عالی مناطق آزاد و 
ویژه اقتصادی را3 اتفاق مهم عنوان کرد و گفت:تغییر نگرش و نگاه را باید با کمک نهاد 
حاکمیتی و اعضای کارگروه، بخش خصوصی در حوزه مناطق آزاد رقم بزنیم و در زمینه 
هایی چون مالیات بر ارزش افزوده برای مراودات سرمایه گذاران جذابیت ایجاد کنیم.

معاون پیشــگیری ستاد مرکزی مبارزه با قاچاق کالا و ارز افزود: در حوزه ایجاد 
تفکرطراحی مفهومی، دبیرخانه باید راهبرد هایی در حوزه های مختلف ارائه دهد چرا که 
مناطق آزاد به تنهایی تصمیم گیرنده نیستند و این امر مهم در دبیرخانه قابل تعریف است.

هندیانی با بیان اینکه تنها 7 درصد قاچاق کل کشور مربوط به مناطق آزاد است 
تصریح کرد: این رقم نسبت به شهرهای دیگر عدد قابل توجهی نبوده و برای جلوگیری 

از قاچاق کالا باید موارد غیر از مناطق آزاد را دنبال کنیم.
معاون پیشگیری ستاد مرکزی مبارزه با قاچاق کالا و ارز با اشاره به اهمیت تشکیل 
و اجرای کارگروه مبارزه با قاچاق تاکید کرد: بسیاری از موارد می تواند در این کارگروه 

مطرح شود و بررسی و اصلاح آن کارگشای فعالیت های دیگر باشد.
وی اظهار داشت: ستاد مرکزی مبارزه با قاچاق کالا و ارز تنها ستادی است که 2 ناظر 

از قوه مقننه و یک نماینده ثابت از قوه قضاییه دارد، همچنین نیروهای مسلح نیز عضو 
این ستاد هستند که این امر خود ظرفیتی بزرگ برای اجرایی شدن مصوبات با امضای 

رئیس جمهور محسوب می شود.
هندیانی با تاکید بر نام گذاری سال جدید با عنوان پشتیبانی ها و رفع موانع تولید 
از سوی مقام معظم رهبری گفت: ما در مناطق آزاد باید تلاش کنیم مشکلات برطرف 
شود و یا کاهش پیدا کند نه اینکه شاهد روند افزایشی معضلات باشیم بنابراین انتظار 
ما راه اندازی و استفاده منظم از این کارگروه و بهره وری از ظرفیت های مهم آن است.

وی کیش را از نظر فرایند امور در بحث قاچاق کالا شفاف ترین منطقه بین مناطق 
آزاد برشمرد و افزود: مناطق آزاد می توانستند در شرایط تحریم بیشترین سود را برده و 
با رشد خود رونق اقتصاد ملی را رقم بزنند اما متاسفانه با غفلت از این موضوع نتوانستیم 

از چنین ظرفیت عظیمی استفاده کنیم.
معاون پیشگیری ستاد مرکزی مبارزه با قاچاق کالا و ارز در پایان بر بازبینی قوانین 
مناطق آزاد تاکید و از همکاری و همدلی مسئولان جزیره در پیگیری و اجرای امور به 

ویژه دکتر آهنگران مدیرعامل سازمان منطقه آزاد کیش تقدیر کرد.
موسوی سرپرست مدیریت توسعه صادرات و امور گمرکی و ارزش افزوده نیز 
در این نشست با تشریح اقدامات اخیر در مناطق آزاد گفت: استقرار گمرک در مبادی 
ورودی مناطق آزاد بر اساس رای دیوان حذف و سیستمی شد، کارگروه کالای همراه 
مســافر تشــکیل ، سهمیه ها ابلاغ و تعرفه ها به دلیل شیوع کرونا بر اساس سال 99 در 

نظر گرفته شد.
موســوی افزود: نیاز های مناطق در حال بررســی است و تعرفه های جدید بر 

اساس نیاز بازار مشخص و ابلاغ می شود.
سرپرست مدیریت توسعه صادرات و امور گمرکی و ارزش افزوده همچنین با 
اشاره به موضوع ثبت سفارش نیز که بر اساس رای دیوان باطل اعلام شد اظهار داشت: 
مقرر شد با تشکیل کارگروهی متشکل از نماینده گمرک ایران، وزارت صمت و بانک 
مرکزی میزان مجوز ورود کالا به منطقه را مشخص کنند و سهمیه پوشاک نیز از این 

میزان مشخص و ابلاغ شود.
وی در بخش دیگری از موضوعات مطرح شــده عنوان کرد: برخی واحد های 
تولیدی مناطق آزاد با چالش هایی رو به رو هستند که باید تمهیداتی برای آن در نظر 
بگیریم یکی از آنها تخصیص ارز نیمایی یا کالای اساسی به اینگونه واحد ها می باشد.

موسوی در ادامه سخنان خود بحث تفاهمنامه های وزارت صمت و گمرک ایران 
را مطرح کرد و افزود: مشکلات ترانزیت کالا که منوط به ثبت سفارش بود و همچنین 
ترانزیت خودرو از منطقه ای به منطقه دیگر با امضا این تفاهم نامه حل خواهد شد که 
برای انتقال خودرو از منطقه به منطقه دیگر سه شرط، موافقت منطقه مقصد، موافقت 
منطقه مبدا و ثبت آماری به جای ثبت سفارش باید رعایت شود. ثبت سفارش ورود 
کالا نیز لغو شد و ورود کالا به مناطق تنها منوط به تایید و پذیرش سازمان منطقه مقصد 
خواهد بود.سادات نجفی مدیرعامل جامعه بازاریان و بازرگانان کیش نیز به عنوان عضو 
این کارگروه گفت: کمترین فساد را در گمرکات مناطق آزاد شاهد بوده ایم، به ویژه منطقه 
آزاد کیش که با شفافیت تمام فعالیت می کند و مبادی ورودی و خروجی آن به همت 
فرماندهی انتظامی کیش به خوبی رصد می شود.سادات نجفی در خصوص مالیات 
بر ارزش افزوده بر ورود کالا به کیش بیان داشت: طبق مصوبه هیات وزیران واردات 
کالاهای تجاری از مناطق آزاد به کشور مستلزم ثبت سفارش است و نباید واردات به 

مناطق شامل مالیات شود.
وی تاکید کرد: با توجه به حساسیت فعالیت مناطق آزاد، اگر سازمان امور مالیاتی 
بحث مالیات بر ارزش افزوده را به مناطق آزاد تفویض اختیار کند و مناطق مسئولیت این 

امر را خود متقبل شوند بسیاری از معضلات حل خواهد شد.
وی عنوان کرد: مناطق آزاد طرح های ملی هستند و هیچگاه در لیست تحریم نیستند 
و ما باید از این امکان برای دور زدن تحریم ها و کمک به اقتصاد ملی استفاده کنیم و این 
امر امکان پذیر نیست مگر با اجرای قوانین اصلی مناطق آزاد که موجب رونق اقتصادی 

و درآمد زایی خواهد شد.

 خدمات اینترنتی در جزیره کیش 
تقویت می شود 

اقتصاد کیش -   بهبود خدمات اینترنتی درکیش از مهم ترین درخواست هایی 
بود که در سفر اخیر وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات به این جزیره مطرح شد.

به گزارش اقتصاد  کیش ، امیر ســوداگران مدیر فناوری اطلاعات و ارتباطات 
سازمان منطقه آزاد کیش با اشاره به اینکه مهم ترین هدف سفر اخیر وزیر ارتباطات 
و فناوری اطلاعات به جزیره کیش کمک به بهبود زیر ســاختهای حوزه ارتباطات و 
فناوری بود ، گفت: دراین سفر پس از شرح  وضعیت موجود زیرساخت های ارتباطی 
در منطقه آزاد کیش ، خواستار پیگیری و تسریع در بهبود خدمات اینترنتی ثابت و سیار 

بعنوان مطالبه ای ضروری و عمومی ساکنان و گردشگران شدیم.
وی افزود: درارائه تمام گزارش ها، مکاتبات رســمی و روند بازدیدها شرایط 

موجود و مشکلات جزیره به طور کامل به وزیر ارتباطات اطلاع داده شد.
امیر سوداگران اظهار داشت : در دو سال گذشته، در راستای تقویت زیرساخت 
های ارتباطی جزیره کیش، طرح فیبرنوری دریایی پشتیبان جزیره کیش به سرزمین 
اصلی و طرح 100 کیلومتر شــبکه زیرساخت فیبرنوری درون جزیره کیش انجام 
شــده است، اما متأسفانه، بهره برداری نکردن اپراتورهای ارتباطات ثابت و سیار از 
زیرساخت های فراهم شده، عدم بروزرسانی و ارتقاء تجهیزات سخت افزاری و نرم 
افزاری اپراتورها و همچنین نبود نظارت کافی بر کیفیت خدمات ارتباطی در جزیره 
کیش، موجب ارائه نامطلوب اینترنت ثابت و سیار در این جزیره شده که  نارضایتی 
فراوان ساکنان و گردشگران را به دنبال داشته است.سوداگران افزود: این وضعیت با 
برنامه های راهبردی سازمان در ایجاد شهرهوشمند، استقرار استارتاپ ها و تقویت 
کسب و کارهای اینترنتی مغایرت دارد. وی با بیان اینکه مجوز فعالیت اپراتورهای 
خدمات اینترنتی ثابت و ســیار توسط وزارت ارتباطات و فناوری اطلاعات صادر 
می شــود تصریح کرد: سازمان تنظیم مقررات و ارتباطات رادیوئی به نمایندگی از 
این وزارتخانه، مســئولیت نظارت برعملکرد این اپراتورها را بر عهده دارد.به گفته 
سوداگران ، وجود فرکانس های ارتباطی مزاحم در جزیره کیش و مؤثر دانستن آن بر 
ضعف خدمات ارتباطی سیار، موضوعی بود که برای نخستین مرتبه در این سفر عنوان 
شد که در صورت صحت آن، تجهیزات و مجوزهای قانونی برای رصد این موضوع و 

پیگیری و رفع آن در اختیار سازمان تنظیم مقررات و ارتباطات رادیوئی است.
مدیر فناوری اطلاعات ســازمان منطقه آزاد کیش اظهارداشــت: در این سفر، 
با دســتورصریح محمد جواد آذری جهرمی به سازمان تنظیم مقررات و ارتباطات 
رادیوئی مقرر شد تا  این موضوعات پیگیری شده و نتیجه اقدامات ظرف مدت دو 
هفته اعلام شود.سوداگران گفت: اتصال 34 دکل مخابراتی تجمیعی موجود به شبکه 
فیبرنوری درون جزیره کیش و احداث 5 دکل مخابراتی تجمیعی جدید نیز به منظور 
تقویت ارتباطات سیار در این جزیره بسیار ضروری است که موضوعات در دستور 
کار اپراتور تله کیش قرار دارد و با انجام آن، شاهد بهبود چشمگیر وضعیت ارتباطات 

سیار در جزیره خواهیم بود.

مدیر فناوری اطلاعات و ارتباطات سازمان  منطقه آزاد کیش عنوان کرد:

اقتصــاد کیــش -  مشــاور رئیس جمهــور و دبیر 
شورایعالی مناطق آزاد و ویژه اقتصادی گفت: شفاف سازی 
در امور، فعالیت ها و عملکردها یکی از ارکان اصلی حرکت 

مناطق آزاد به سمت توسعه اقتصادی پایدار است. 
به گزارش اقتصاد کیش حمیدرضا مومنی در شورای 
مدیران حقوقی سازمان های مناطق آزاد با اشاره به اهمیت 
جایگاه مدیریت حقوقی در مسائل درون سازمانی و برون 
سازمانی تاکید کرد: برخی از انتقادات در زمینه شفاف سازی 
در مناطق آزاد وارد اســت که بــرای رفع این موضوع می 
بایســت آسیب شناسی در خصوص پرونده های حقوقی 
مناطق آزاد از حیث موضوع و تعداد در اولویت ســازمان 
های مناطق آزاد قرار گیرد و به سمت شفاف سازی حرکت 

کنند و بر این رویکرد اصرار داشته باشند.
او افزود: مدیران حقوقی در ســازمان های مناطق 
آزاد تجاری ـ صنعتــی نباید اجازه تعرض و تعدی به 
حق بیت المال را بدهند و این حساسیت و دغدغه باید 
در رعایت حق الناس و حقوق مردم بیشتر رعایت شود 
البته این نکته نباید فراموش شــود که ممیزی ســنوات 
فعالیت ها و چالش های حقوقی مناطق آزاد در اولویت 

برنامه های این مناطق در بخش های حقوقی اســت.
مشــاور رئیس جمهور با تاکید بر اینکه مناطق آزاد 
تجاری ـ صنعتی در حوزه حقوقی در ارتقاء ســطح کیفی، 
انتقال تجربــه، کمک و تبادل اطلاعات به یکدیگر کمک 
کنند و سطح همکاری و مشارکت خود را بالا ببرند افزود: 
مدیریت حقوقی دبیرخانه شــورایعالی مناطق آزاد در این 
میان نقش و جایگاهی هماهنگ کننده و تعیین کننده دارد و 
برای افزایش سطح آگاهی و دانش پرسنل حقوقی؛ برنامه 

های مرتبط را اجرا نماید.
دبیر شــورایعالی مناطق آزاد و ویــژه اقتصادی هم 
چنین با اشــاره به مصوبه اخیر مجمع تشخیص مصلحت 
نظــام در ایجاد هفت منطقــه آزاد تجاری ـ صنعتی جدید 
گفت: سازمان های مناطق آزاد فعلی ارائه نقطه نظرات در 
خصوص اصلاح قانون مناطق آزاد تجاری ـ صنعتی، برنامه 
هفتم و هفت منطقه آزاد جدید را در دستور کار قرار دهند 
و نظــارت های لازم در خصــوص مناطق ویژه اقتصادی 

جدید نیز انجام شود.
مومنــی افزود: هر تصمیمی کــه منتج به ضرر مالی 
سازمان در اثر اهمال و کوتاهی مدیران و یا معاونین سازمان 

های مناطق آزاد تجاری ـ صنعتی باشد، قطعا برخوردهای 
لازم انجام شده و باید پاسخگوی جبران ضرر و زیان های 

احتمالی باشند.
او ادامه داد: تشــکیل شورای حقوقی درون سازمانی 
جهت رسیدگی به پرونده ها قبل از ارجاع به مراجع قضایی 
در دستور کار مناطق آزاد تجاری ـ صنعتی قرار گرفته و با 
جدیت دنبال شود. مشاور رئیس جمهور و دبیر شورایعالی 
مناطق آزاد و ویژه اقتصادی با اشــاره به دیدار اخیر خود با 
رئیس قوه قضائیه و اعلام مشــکلات مناطق آزاد تجاری 
ـ صنعتــی در بخش های حقوقی گفت: در این نشســت 
گزارش های لازم و نقطه نظرات ارائه شد و قول همکاری 
و مســاعدت نیز برای آسیب شناسی و پیشگیری از بروز 
مشــکلات داده شد. همچنین قرار است در زمینه افزایش 
آگاهــی دســتگاه های قضایی و عموم مــردم با قوانین و 
مقررات مناطق آزاد تجاری ـ صنعتی، برنامه و راهکارهای 
رسانه ای و کمک آموزشی تهیه و تدوین شود و برگزاری 
نشســت های مستمر مدیران حقوقی سازمان های مناطق 
آزاد تجاری ـ صنعتی با رؤسای دستگاه قضایی برنامه ریزی 

و اجرایی شود.

شفافیت در امور و سلامت در فعالیت ها؛ رکن اصلی 
توسعه مناطق آزاد است 

دبیر شورایعالی مناطق آزاد  عنوان کرد ؛

از انجام تغییرات  مدیریتی شائبه ساز
 پرهیز شود 

اقتصــاد کیش -   امــام جمعه کیش گفت : با 
توجــه به رو به پایان بودن دوره دولت فعلی و مدت 
زمان اندک باقیمانده در خصوص واگذاریها و عزل 
و نصــب  مدیران  دقت لازم بعمل آید  تا برای مردم  

ایجاد شائبه نشود.
بــه گزارش اقتصاد  کیش،  امام جمعه کیش که 
روز گذشته  درنخستین جلسه شورای مبارزه با مواد 
مخدردرسال1400 در سالن خوارزمی مرکز همایش 
های بین المللی کیش سخن می گفت  با اشاره به رو 
بــه  پایان  بودن دوره دولت فعلی گفت : باید خیلی 
دقت داشته باشیم که برخی واگذاریها ایجاد مشکل 
نکند و امور دقیقا طبق قانون مخصوصا در این چند ماه 
باقیمانده انجام شود. وی هم چنین در مورد تغییرات 
مدیریتی با اشاره به اینکه تغییرات حق هر مدیر ارشدی  
هست اما با توجه به شرایط فعلی  باید آن ها را بخاطر 
مصالح و منافع جزیره و مردم به حداقل برسانیم  گفت: 
برخی اوقات برخی تغییرات شائبه هایی ایجاد می کند 
که شاید نتوانیم پاسخگوی آن باشیم . امیدواریم این 
شــائبه ایجاد نشود که برخی تغییرات  در حوزه های 
مدیریتی کیش با اهداف خاصی صورت می گیرد  چرا 
که این موضوع برای مصالح مردم و نظام زیبنده نمی 
باشد و باید از انجام آن پرهیز کنیم. وی  هم چنین با 
اشاره به تاکید رهبر معظم انقلاب بر ضرورت تلاش 

گسترده درجهت ریشه کنی اعتیاد در کشور اسلامی 
گفت: اعتیاد منشاء بسیاری از آسیب های اجتماعی 
است و جزیره کیش به عنوان یک جزیره پاک باید در 

حیطه اقدامات پیشگیرانه نمونه و الگو باشد.
امام جمعه کیش  با ابراز خرسندی از برگزاری 
مستمر جلســات شــورای مبارزه با مواد مخدر بر 
ضرورت پایش خروجی این جلســات و پیگیری 

اجرایی شدن مصوبات ان تاکید کرد.
امام جمعه کیش تاکید کرد: مســئولان باید در 
شهری پیشرفته و پیشرو همچون جزیره کیش برای 
تامین تجهیزات نظارتی از جمله دستگاه های ایکس 
ری کامیونــی و دوربین های چهره زن اهتمام جدی 

داشته باشند.
وی با بیان اینکه مســئولان بایــد با به حداقل 
رساندن واگذاری ها در ماه های پایانی دولت  افزود: 
اتمام کارهای نیمه تمام و شفاف سازی روند فعالیت 
ها مهم ترین مسئولیت خدمتگزاران مردم در ماه های 
پایانی دولت اســت .توجه به مقوله مسکن اقشار کم 
درآمد و بومیان جزیره و پیگیری برای اجرایی شدن 
سریع طرح مسکن بومیان از دیگر مواردی بود که امام 
جمعه کیش بر آن تاکیدکرد.شیخ یعقوب شمس امام 
جمعه اهل سنت جزیره نیز با اشاره به تاثیر آموزه های 
دین مبین اسلام درسعادتمندی جوانان و با تاکید بر 
ایجاد جامعه سالم برای پیشگیری از فساد و تخلفات 
افزود: چنانچه جوانان ما در جامعه سالم پرورش یابند 
کمتر به اعمال خلاف جلب می شوند، وظیفه متولیان 
امرنیز این اســت تا با پربــار ترکردن اوقات فراغت 
جوانان، زمینه انحرافات و کشش به سمت مواد مخدر 

را از میان ببرند.
شیخ یعقوب شــمس تفریحات سالم را عامل 
شادابی و سلامتی جامعه عنوان کرد و اظهار داشت: 
جزیــره کیش علاوه بر طبیعت زیبا و موهبات الهی 
، امکانات ورزشــی مطلوبی نیز دارد و هوشــیاری 
نیروهای نظامی، انتظامی و دریابانی در جزیره، امنیتی 

پایدار را فراهم آورده که باید به آن افتخار کنیم، این امر 
موجب کاهش مصرف مواد مخدر در کیش نسبت به 
دیگر شــهرهای کشور شده و از این جزیره به عنوان 

شهری سالم یاد می شود.
امام جمعه اهل سنت جزیره کیش در بخش دیگر 
سخنان خود انتخابات را از ارکان مهم و اساسی نظام 
جمهوری اسلامی برشمرد و گفت: اولین حکومتی 

که امام خمینی )ره( تشکیل داد، برخلاف حکومت 
موروثی شاهنشاهی ،نظامی مبتنی بر رای مردم بود . 
پس ازانقلاب نیز مقامات کشوردرتمام سطوح با رای 

مردم انتخاب می شوند .
هم چنین ســعید پورعلی معــاون فرهنگی و 
اجتماعی سازمان منطقه آزادکیش، با تاکید بر اهمیت 
استفاده از ظرفیت مناسب جامعه فرهنگی ، دانشگاه ها، 
مدارس و مساجد برای تحقق اهداف شورا درجهت 
فرهنگسازی و ارتقاء ســطح آگاهی عمومی گفت: 
خانوده موثرترین عامل در پیشگیری از بروز اعتیاد و 
محور سیاســت های نظارتی و پیشگیرانه است .وی 
افزود: درحال حاضر امکان تولید محتوا فراهم است تا به 
خانواده ها برای تامین فضای امن و صمیمی و شناخت 
نیازهای روحی جوانان و راهکارهای پیشــگیری از 

اعتیاد فرزندان کمک کرد.
پور علــی با بیان اینکه 97درصد افراد معتاد در 
جزیره شــاغل بودند گفت : با توجه به نقش بخش 
خصوصی در رونق همه جانبه کیش باید کوشــید تا 
نیــاز این بخش به نیروی کار ســالم با نظارت کافی 

ممکن شود.
وی استفاده از ظرفیت های جزیره کیش درحوزه 
ورزشــی ، هنر، موسیقی ، انجمن های خودجوش و 
تشــکل های مردمی فعال در زمینه درمان معتادان ، 
تقویــت باورهــای دینی و رویداد هــای مذهبی و 
تقویت نشاط اجتماعی رامهم ترین راهکارهای حفظ 

سلامت جامعه و پیشگیریاز بروز اعتیاد عنوان کرد.
علی فائقی دبیر شورای هماهنگی مبارزه با مواد 
مخدر کیش نیز با ارائه آمار مقایســه ای مصرف مواد 
مخدر از سال های گذشته تا کنون همچنین تشریح 
رده های سنی و جنســیت مصرف کنندگان گفت: 
خوشبختانه کمترین میزان مصرف مواد توهم زا را در 
کیش داریم و معتاد متجاهر به معنای سرزمین اصلی 

در جزیره جایگاهی ندارد.
وی افزود: مواردی که مســافران سایر شهرها 

بودند، با همت نیروی انتظامی جمع آوری و به خارج 
از جزیره منتقل می شوند.

فائقی از کاهش آمــار جرائم در جزیره پس از 
اجرای این طرح خبر داد و تصریح کرد: تمهیدات لازم 
برای کاهش هرچه بیشتر تعداد معتادان به خوبی انجام 
می شــود. درمان اعتیاد افراد ساکن کیش، جانمایی 
دســتگاه ایکس ری در مبادی ورودی برای بازرسی 

کامیون ها ، همچنین طرح اشــتغالزایی و کارآفرینی 
برای معتادان نیز در دســتورکار قرار گرفته تا پس از 

درمان، مشغول به کار شوند.
مطهــری زاده رییس دادگســتری کیش نیز از 
اهتمام جدی دستگاه قضا در جزیره کیش برای مقابله 
با معضل اعتیاد خبر داد و تصریح کرد: اگرچه برخورد 
بامعتادان متجاهر وظیفه و اولویت ما اســت اما همه 
فعالیت ها بر مدار قانون ضروری است و دستگاه های 
نظارتــی ، امنیتی و پلیس نیز باید درچارچوب قانون 
حرکــت کنند و با ارائه گزارش درخصوص معتادان 
متجاهر برای صدور حکم قضایی روند قانونی مقابله 

با این افراد را تسریع کنند.
وی از تغییر رویکرد دادگستری کیش و اولویت 
برنامه های پیشگیرانه در مقایسه با برخوردهای قهری 
خبــر داد و گفت: اگرچه با معتادان متجاهر برخورد 
قاطع خواهیم داشــت امــا اولویت ما صدور احکام 
ســنگین برای توزیع کنندگان و فروشندگان مواد با 

هدف کاهش عرضه در سطح جزیره کیش است.
ســرهنگ جمالی فرمانده نیروی انتظامی ویژه 
کیش با بیان اینکه آمار مقایســه ای کشــفیات مواد 
مخدر درســال 98و 99 مبیــن تقویت فعالیت های 
مقابله ای برای ریشــه کنی اعتیاد و افزایش نظارت 
در بخش های مختلف است گفت: برای مقابله موفق 
باید به ابزار پیشــرفته مجهزبود ازاین رو تهیه ایکس 
ری ویژه کامیون ها ، پشتیبانی وتعمیر ایکس ری ویژه 
خودروهای ســواری در بنــدرگاه علاوه بر افزایش 
رضایتمندی مسافران به دلیل تسریع عملیات نظارت 
گمرکی ، دقت نظارت را هم افزایش خواهد داد وباید 

به جدیدت پیگیری شود.
وی ابــراز امیــدواری کرد با اجرایی شــدن 
راهکارهای ارائه شــده دراین شــورا و همچنین 
برنامــه ریزی برای حمایت از معتادان پس از دوره 
های بازپروری ، ســلامت محیط اجتماعی جزیره 

کیش حفظ و تقویت شود.

امام جمعه کیش :

ضعف در اطلاع رسانی
   متاســفانه در خیلی از برنامه ها  و مراســمی که در کیش  بخصوص توسط 
سازمان منطقه آزاد کیش و بخش های تابعه برگزارمی شود اطلاع رسانی درستی 
صورت نمی گیرد . یعنی یا اصلا اطلاع رسانی نمی شود و مردم بعد از اتمام برنامه 
از انجام آن با خبر می شوند یا اصولا برنامه ریزی درستی برای آگاهی یافتن مردم 
و علاقمندان حوزه مربوطه صورت نمی شود و شاید فقط برای رفع تکلیف باشد 
مثلا برای همایش پاک سازی که هفته پیش  بمناسبت روز جهانگردی در منطقه 
حریره صورت گرفت  اطلاع رسانی عمومی وجود نداشت . تنها مرجع اعلام کننده 
هم سایت روابط عمومی سازمان بود که فقط چند ساعت قبل از برنامه اعلام  کرده 
بود یعنی برنامه ای که ساعت 6 بعد ازظهر قرار بود انجام شود ساعت 12/30 ظهر 
در ســایت اعلام شــده بود. در صورتی که از این همه ظرفیت های اطلاع رسانی 
موجود در جزیره خیلی بیشتر و بهتر می شود استفاده کرد و شاهد مشارکت بهتری 

از مردم در برنامه ها بود. 
* یک کیشوند

نقد روز ...

بیانیه جمعی از جوانان کیش
پخش شــدن فیلمی از نشست برخی  اصحاب رسانه کیش در فضای مجازی که در 
آن یکی از خبرنگاران با لحنی تحقیرآمیز به بومیان و عربهای جزیره  اشاره می کند ، باعث 
جریحه دار شدن احساسات بومیان شریف جزیره شده است، لذا ما جمعی از جوانان بومی 
بر خود واجب دانستیم ضمن  محکوم کردن این نوع بی اخلاقی ها و بی انصافی ها از  حق 

بومیان و صاحبان اصلی جزیره دفاع نماییم .
مــا ضمن احترام به همه اقوام ، عقاید ، نژادها و گروها معتقدیم جزیره کیش رنگین 
کمانی از اقوام مختلف ایران اســت که همه با هم  در صلح و صفا  زندگی می کنند  و این 
خود یکی از جنبه های اتحاد ، مزیت و ارزش های والای جزیره در طول سالیان سال است. 
کیشوندان عزیزی که از اقصی نقاط کشور در این جزیره ساکن شدند و در رونق و توسعه 
جزیره همت گماشتند هیچ وقت احساس غربت نکرده  و مورد مهمان نوازی بومیان قرار 
گرفتند ، ما ضمن تقدیر از زحمات و تلاش های شبانه روزی اصحاب رسانه و خبرنگاران 
خوب  جزیره که ســالها بدون چشــم داشتی مشکلات جزیره و مطالبات به حق بومیان و 
کیشوندان را انعکاس و از مسئولین پیگیری می کنند، اعتقاد داریم یکی از جنبه های توسعه  
و رونق کیش حضور همین صنف زحمت کش اســت هرچند بین این دلســوزان، اندک 

خبرنگارنماهایی هستند که تنها دنبال مطامع شخصی و مادی خود هستند .
خبرنــگار محترمی که بومیان و عربهای جزیره را اینگونه با لحن تحقیر آمیز خطاب 
میکنی ، آیا فراموش کرده ای که این بومیان صاحبان اصلی جزیره و پاســبانان این خطه از 
سرزمین عزیزمان ایران در طی قرن ها بوده اند ، در زمانی که نه برقی بوده و نه آبی و جزیره 
نیمه متروک بود، آیا از رنج و سختی پدران و اجداد ما در حفظ این خاکپاره ایران عزیزمان 
خبر داری؟ ! خاطرات بزرگان ما را در مقابله با مستعمرین شنیده ای ؟ !بر فرض اگر جزیره 
یک روزی تعطیل بشود چه کسانی در جزیره ماندگار و از آن  و از مرزهای کشور حراست 
میکنند ؟ آیا داشــتن حق مسکن در سرزمین آبا و اجدادی اینقدر باعث آزار شماست. این 
رسم انصاف نیست که این گونه تحقیرآمیز خطاب بکنید برای طرح مسکنی که بیش از 90 
درصد بومیان با توجه به آنچه اعلام شــده ، شــرایط آن را ندارند و تا کنون فقط اسم آن را 
شنیده اند و فقط جنبه تبلیغاتی برای بومیان  داشته ، ما اعتقاد داریم  کیشوندان و همه ساکنین 
جزیره از کارگران زحمتکش تا بازاریان و فرهنگیان و غیره باید زندگی شرافتمندانه ای در 

کیش داشته باشند و مسکن مناسب حق همه است . 
 ما بین اصحاب رسانه و خبرنگاران زحمتکش و دلسوز جزیره از این خبرنگار نماها 

فرق میگذاریم و امیدواریم خود آنها جواب ایشان را بدهند . 
انسانیت نژاد و قومیت نمی شناسد

به امید جزیره ای عاری از تعصب و تبعیض
* جمعی از جوانان بومی کیش


